
 

 

 

Aanwezig: Audrey Story, Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma,  Ivon van Wijngaarden, 

Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort (voorzitter), Padmini Kanhai, Robert Scholten ( 

algemene Veiligheidsdienst),Ingrid de Vries (penningmeester), Jos de Vries, Hans Eimers  

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Marieke Schouten(wijkwethouder) tot 21.00 

uur, Wietse Hamming (wijkagent). 

Wijkbewoners: Annete Oltenhof 

1. Opening en vaststellen van de agenda. (10 min)                                                                                                                                                                                                                                                

Erik van de Voort opent de vergadering en stelt voor om punt 11 naar na punt 2 te 

verplaatsen. Marjon Huls heeft de mail van Rob Satink door gestuurd dat hij momenteel 

geen tijd meer heeft voor het wijknetwerk. Hij hoopt in de toekomst wel eens aan te 

schuiven.                                                                                                                                                                                                                                                              

b.  Afmeldingen met kennisgeving: Nadia ABouzia (movactor), Janien Haars (wijkagent), 

Jeannette VossLamber,  Max Ravoo (boa),  Melanie Gidz (projectleider betere buurten),Rob 

Satink                                                                                                                                                                   

Afwezig zonder kennisgeving:                                                                                   

 
2. Verslag vergadering WNW 11 december 2023.                                                                                                                          

a. vaststelling verslag 11 december 2023.                                                                                                                              
Er waren geen op en of aanmerkingen op het verslag. Notulist wordt bedankt.                                                                   
b. actie punten.                                                                                                                                                                               
Er stonden geen actiepunten in de notulen.  
    

3. Stand van zaken worden van een stichting door Jos de Vries. (15min)                                                                         
Jos de Vries vertelt dat hij heeft gekeken naar de statuten  van andere wijknetwerken en zo  onze 
statuten heeft opgemaakt. Alle buurten zijn in de statuten benoemd, graag zien we dan ook een 
vertegenwoordigde uit alle buurten voor aanspreekpunt. Bestuur is besluitvormig en wordt 
benoemd. De kosten voor de notaris betaalt de gemeente Nieuwegein.                                                                            
actie: Erik van de Voort en Jos de Vries gaan naar de notaris   en dan naar de kamer van 
koophandel. 
  

4. Stand van zaken Betere buurten/gebouwenbuurt door Melanie Gidz. (20min)                                                                                    
Daar Melanie Gidz niet aanwezig was is dit punt doorgeschoven naar de volgende vergadering.                        
De buurtgroep heeft veelzijdig advies aangereikt aan Marieke Schouten  zij tuurt het door.  
                                                       

5. Inbreng Gemeente:                                                                                                                                        
a.Nieuws van de wijkcoordinator  door Ron Belonje.                                                                                                                                                     
Ron Belonje vertelt dat er a.s zaterdag 17 februari Kop met de cop.  is op het muntplein de gemeente 
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sluit dan ook aan het is van 10 uur tot 12 uur.                                                                                                                            
21 februari is er een veiligheidsavond in het gemeentehuis v.a. 18.00 tot 20 uur.                                                                                         
27 februari is er een inloop avond over afvalscheiding in de Partner.                                                                                  
15 en 16 maart is er weer NL doet dan is de planning dat er men in de gebouwenbuurt  de buurt gaat 
opruimen dat is dan voor 2 uurtjes en men besluit met een high thea. Start is om 13.00 uur v.a. het 
buurtplein.                                                                                                                                                                                  
20 april is de opening van het muntplein.                                                                                                             
Opmerking van Erik van de Voort of wij eerder op de hoogte gesteld kunnen worden van alle 
activiteiten daar er voor sommige activiteiten het wel laat is om dit aan meerdere bewoners door te 
geven.                                                                                                                                                                          
Dieren in de dierenweides zijn weggehaald i.v.m. obesitas van de dieren De gemeente gaat met een 
pilot beginnen in Galecop en Wenckenbachplantsoen om daar de dieren weer terug te plaatsen. Ze 
komen achter een soort sluis dit i.v.m. het voeren van de dieren dan kunnen ze niet meer direct bij 
het voer als men dat er neer gooit. Ze worden iedere maand nagekeken door een dierenarts.                                             
Carin Sleurink is met bewoners van de gebouwendriften in gesprek voor een muurschilderring in de 
buurt.  AED is geplaatst in de gebouwenbuurt.                                                                                                                          
Ingrid de Vries merkt op dat de knip in de batauweg doorgaat per mei dit jaar voor een proef van een 
half jaar.                                                                                                                                                                                      
Ron Belonje geeft aan dat hij ieder maandagochtend van 10.30 tot 12.00 uur te vinden is op het 
buurtplein.                                                                                                                                                                                           
b. Vraag bewoonster op Citaldeldrift over ‘hulp hond”  door Annete Oltenhof.                                                          
Annete  Oltenhof verteld dat zij PTSS heeft, Legt uit waarom haar hond voor haar een hulp hond is. 
Voor een officiële hulphond komt zij niet in aanmerking. Ze loopt nu tegen een muur aan want ze 
mag niet overal haar hond mee naar binnen nemen.  Zij krijgt als tip mee om eens haar verhaal te 
vertellen bij de winkeliersvereniging van Muntplein  zodat daar meer begrip voor haar komt. Ze 
schaft een hesje aan voor haar hond, met haar hond voelt ze zich veiliger buiten en in openbare 
gebouwen.  KNFF loopt ook tegen dit probleem aan vertelde Annete Oltenhof nog.  
 

6. Stand van zake opening Muntplein door Riekie Teterode.                                                                                                
Riekie  Tetterode is niet komen opdagen dus dit punt vervalt.            

 
7. Inbreng wijkagenten en Boa’s. door Wietse Hamming.                                                                                                           

Wietse Hamming verteld dat Max Ravoo de wijk boa stopt in de wijk maar dat hij nu jeugd boa wordt 
in geheel Nieuwegein. zolang er nog geen andere wijk boa er is blijft hij het nog doen.                                   
Janien Haars stopt met haar werk bij de politie en wel per 29-02-2024. Wietse Hamming gaat aan het 
einde van 2024 met pensioen en i.v. daarmee gaat Janien Haars ook weg. Afgelopen tijd zijn er 160 
meldingen binnen gekomen van alleen batau_zuid, vooral veel vuurwerk meldingen.  7 Auto 
inbraken  en 1 woning inbraak. Internet Fraude komt meer voor, dat verdient beter. Als we 
lachgastanks zien dat graag melden bij de Boa’s of zelf weg brengen naar de reiniging.                                              
Erik van de Voort brengt onder woorden van ieder dat er te veel grote bussen in de wijken staan  dit 
graag melden via de buiten beter app of via de Boa’s  of 14303. Wel zorgen dat je het kenteken 
fotografeert als je het meldt via de buiten beter app.  

 
8. Financiën door Ingrid de Vries. Zie bijlage. Bij de agenda                                                                                                

We hebben nog genoeg in de pot krijgen dit jaar geen subsidie van de gemeente daar we te veel over 
hebben. 

 
9. Vragen uurtje bewoners/inloop.                                                                                                                                                     

a. zijn er nog mensen die een avond AED cursus bedienen willen volgen.                                                              
Er zijn 2 aanvragen voor de cursus  bedienen AED binnen gekomen, men wacht nog op meer 
aanmeldingen. 



 

 

 

10.Hanging Baskets door Audrey Story.                                                                                                                                              
We doen weer mee met de hangingbaskets  WNW Rijnhuizen doet ook mee  en de anderen die al 
mee deden ook weer.  Audrey Story verteld dat er 116 baskets komen verdeeld over de verschillende 
wijknetwerken, maar kan nog meer worden.  Afgelopen jaar is er 1 basket gestolen en wel bij de 
oversteekplaats Moerbeigaarde.  

 

11.Website(10min)  door Karel Riemersma.                                                                                                                                  
Ron Belonje verteld dat de gemeente stopt met de betalingen voor de website van huis stijl. Dat 
komt daar er maar 2 wijknetwerken er gebruik van maken de anderen hebben zelf een website 
gemaakt. Karel Riemersma is er niet zo blij mee dat het niet meer via Huis Stijl kan. Om zelf een 
website te bouwen is toch wel een klus.                                                                                                                                  
Tip van Robert  doe een oproep via vrijwilligershuis voor hulp om website te bouwen.                                                     
Marjon Huls vraagt of haar neef dat kan want zij weet niet wat voor werk hij precies doet. We horen 
het terug.  Erik van de Voort zegt dat we het in het bestuur nog bespreken.  

 
12. Rondvraag.     

Erik van de Voort verteld dat Marieke Schouten (wijkwethouder) de vergadering op donderdag lastig 
is voor haar i.v.m. de raadsvergadering. We moeten daar het in het bestuur nog maar over hebben of 
we toch niet naar een andere avond kunnen.                                                                                                                                  
Ivon van Wijngaarde heeft een vraag over de geluidskaart die ooit eens gepresenteerd is op de 
vergadering van het WNW door Peter van de Wal. Ze kan die vinden op de website van de gemeente. 


